
PROTOKÓŁ NR 4.2021 

 

 Ze wspólnego posiedzenia Komisją Rewizyjnej, Komisji Planowania, Budżetu i Finansów wraz 

z Komisją Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty i Kultury Rady Gminy odbytego w dniu 4 

listopada 2021 roku w lokalu Urzędu Gminy Szypliszki. 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10.00 a zakończyło się o godzinie 10.30. W posiedzeniu 

udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.  

Ponadto udział wzięli: 

1. Pan Mariusz Grygieńć – Wójt Gminy Szypliszki; 

2. Pani Małgorzata Barszczewska – Skarbnik Gminy; 

3. Pani Emilia Dębowska- Inspektor Urzędu Gminy Szypliszki; 

4. Pani Bożena Wasilewska- Inspektor Urzędu Gminy Szypliszki. 

5. Pani Justyna Sidorek- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kaletniku 

6. Pan Marek Zdancewicz- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Słobódce 

Porządek obrad: 

      1. Otwarcie i przedstawienie porządku dziennego. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Gminy Szypliszki za rok 

szkolny 2020/2021. 

4. Zatwierdzenie projektów uchwał w sprawie podatków i opłat lokalnych. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad.  

Ad.1. 

 W imieniu poszczególnych Przewodniczących Komisji otwarcia dokonał Przewodniczący Rady 

Pan Józef Januszko, powitał zebranych i zapoznał z porządkiem dziennym. Radni jednogłośnie 

przyjęli porządek posiedzenia wspólnych komisji.  

Ad.2. 

 Nie zgłoszono. 

Ad.3.  
 Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kaletniku Pani Justyna Sidorek przedstawiła sprawozdanie 

z działalności dydaktyczno- wychowawczej w roku szkolnym 2020- 2021. W Szkole Podstawowej 

w Kaletniku – w roku szk. 2020/2021 uczyło się 128 uczniów w 10 oddziałach. W szkole 

pracowało 17 nauczycieli pełnozatrudnionych  i  4 nauczycieli w niepełnym wymiarze godzin. 

Wszyscy nauczyciele mieli wyższe wykształcenie z przygotowaniem pedagogicznym i pełne 

kwalifikacje do nauczanych przedmiotów. Podział nauczycieli zatrudnionych w szkole pod 

względem posiadanych stopni awansu zawodowego przedstawiał się następująco: 0 stażystów, 4 

kontraktowych, 2 mianowanych, 15 dyplomowanych. Jedna nauczycielka przebywała na 

świadczeniu rehabilitacyjnym, 1 nauczycielka przebywała na urlopie zdrowotnym. W związku z 

tym zatrudniono na zastępstwo 1 nauczycielkę w pełnym wymiarze oraz 1 nauczycielkę w 

niepełnym wymiarze czasu pracy. 

Nadzór pedagogiczny w Szkole Podstawowej w Kaletniku prowadzony był zgodnie z rocznym 

planem nadzoru na rok szkolny 2020/2021, który został opracowany na podstawie wytyczonych 

kierunków polityki oświatowej Ministra Edukacji Narodowej, Podlaskiego Kuratora Oświaty oraz 

wniosków z nadzoru i ewaluacji wewnętrznej w poprzednim roku szkolnym. Wnioski z ewaluacji 

wewnętrznej, przewidziane na rok szkolny 2020/2021 zostały  zrealizowane. Wszyscy uczniowie 

szkoły zostali klasyfikowani. Promocję warunkową do klasy VII (programowo wyższej) uzyskała 1 

uczennica – otrzymała 1 ocenę niedostateczną z języka angielskiego i w sierpniu nie zdała 

egzaminu poprawkowego. Liczba uczniów, którzy otrzymali świadectwa z wyróżnieniem wyniosła 



12. Żaden uczeń nie otrzymał oceny nagannej i nieodpowiedniej z zachowania. Najwyższą średnią 

uzyskała klasa IV – 4,56. Wyniki poszczególnych klas dobrze prognozują na przyszłość. Pomimo 

trudów i niedogodności zdalnego nauczania uczniowie osiągnęli dobre wyniki roczne i końcowe orz 

osiągnęli wysokie wyniki na egzaminie ósmoklasisty. Wyniki egzaminów w klasie VIII: 

- Język polski 56%, stanin 4; 

- Matematyka 45%, stanin 5; 

- Język  angielski 60%, stanin 5. 

W szkole realizowana była pomoc psychologiczno-pedagogiczna dla 37 potrzebujących uczniów – 

w tym dla 36 uczniów z opiniami poradni pedagogiczno-psychologicznej. Pomoc udzielana była w 

formie dostosowania wymagań edukacyjnych do możliwości ucznia, zajęć dydaktyczno-

wyrównawczych, zajęć rozwijających uzdolnienia, zajęć logopedycznych, zajęć korekcyjno-

kompensacyjnych. Ponadto nauczyciele prowadzili zajęcia dodatkowe przygotowujące do 

egzaminu w klasie VIII oraz wiele zajęć dodatkowych rozwijających zainteresowania w ramach 

działania świetlicy środowiskowej w Kaletniku. Działania profilaktyczne obejmowały również 

uczestnictwo w warsztatach prowadzonych Policję i PPP w Suwałkach. Praca pedagoga szkolnego 

realizowana była zgodnie z ustaleniami podjętymi w rocznym planie pracy i uwzględniała zadania 

ogólnowychowawcze, profilaktykę wychowawczą, i indywidualną opiekę pedagogiczno-

psychologiczną, oraz doradztwo zawodowe. Podczas  spotkań indywidualnych z uczniami  opieka 

pedagogiczna koncentrowała się w głównej mierze na motywowaniu uczniów do nauki, pomocy w 

przyswajaniu treści programowych, a także próbie niwelowania przyczyn zewnętrznych nie 

dających prawidłowych wzorców zachowań. Odbywały się rozmowy dyscyplinujące w obecności 

rodzica, nauczyciela, wychowawcy. Rozmowy miały na celu modyfikowanie wzorów zachowań, 

wskazywały inne, alternatywne i adekwatne do wymagań konkretnej sytuacji wychowawczej. 

Ponadto prowadzone było diagnozowanie środowiska szkolnego, monitorowanie i analizowanie 

przyczyn niepowodzeń, wsparcie uczniów w pieczy zastępczej, w kurateli sądowej, w sytuacji 

traumatycznej i kryzysowej. Gromadzenie dokumentacji o udzielanych formach pomocy – 

indywidualna dokumentacja ucznia, opracowywanie kart dostosowań wymagań do indywidualnych 

potrzeb ucznia.  

1. Świetlica szkolna sprawowała opiekę podczas dojazdu i powrotu ze szkoły. Organizowała zajęcia 

dla 81 uczniów, oczekujących na zajęcia lekcyjne bądź po nich.  

2. Pracownicy obsługi pełnili opiekę podczas obiadów w stołówce szkolnej -17 uczniów korzystało 

z posiłków na stołówce szkolnej  Wszystkie posiłki były refundowane  przez gminne ośrodki 

pomocy społecznej. 

3. Darmowe nowe podręczniki otrzymali uczniowie klasy I, IV i VII szkoły podstawowej  oraz 

wszyscy uczniowie otrzymali materiały ćwiczeniowe. 

4.  Uczniowie klas I-V szkoły podstawowej objęci byli programem ”Mleko w szkole”,  „Owoce i 

warzywa w szkole”. Z powodu epidemii nie prowadzono fluoryzacji zębów. 

5.  W szkole były prowadzone różnego rodzaju akcje promujące zdrowy styl życia i odżywiania. Na 

godzinach wychowawczych realizowana była tematyka poświęcona zagrożeniom płynącym z 

Internetu, sposobom zapobiegania chorobom cywilizacyjnym, prężnie działał samorząd szkolny i 

wolontariat.  

6. Zgodnie z planem pracy świetlicy środowiskowej w Kaletniku nauczyciele prowadzili zajęcia 

dodatkowe dla uczniów w różnych formach dostosowanych do potrzeb wychowanków. 

Uczestnikom zajęć świetlicowych zapewniony był codziennie dodatkowy dowóz oraz ciepły 

posiłek. 

7. Dyrektor, specjaliści  i wychowawcy współpracowali z instytucjami i osobami świadczącymi 

pomoc społeczną, takimi jak: PPP, PCPP, Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, Policja, kuratorzy 

rodzinni, asystenci rodzin. 

8. W ciągu roku odbywały się wszystkie zaplanowane spotkania z rodzicami, zazwyczaj w formie 

spotkań zdalnych. 

9. Jak co roku organizowane były wycieczki edukacyjno-krajoznawcze, wyjazdy na spektakle i do 

kina – w okresie gdy nie było ostrych obostrzeń sanitarnych. 

10. Zakupiono i zamontowano 6 tablic ceramicznych do klas szkolnych; 

- odmalowano i odświeżono salę zespołu przedszkolnego i gabinet pedagoga-psychologa.  



Szkoła obecnie posiada bardzo dobrą bazę dydaktyczną i wyposażenie, w dużej mierze dzięki 

staraniom Wójta gminy Szypliszki, zakupioną i wykonaną dzięki różnorodnym projektom i 

środkom własnym: 

- nowoczesną salę komputerową z 22 stacjami komputerowymi; 

- siłownię wewnętrzną i zewnętrzną,  

- nowoczesny plac zabaw i park sprawnościowy; 

 - monitoring wewnętrzny i zewnętrzny; 

 - większość klas posiada już tablice interaktywne i monitor interaktywny oraz rzutniki 

multimedialne).  

Reasumując: Baza i wyposażenie szkoły zapewniają optymalny poziom oraz właściwe warunki do 

nauczania, wychowania i opieki. 

11. Uczniowie aktywnie uczestniczyli w projektach sportowych: 

- projekt „Akademia mistrzów narciarstwa zjazdowego 2021” (uczniowie klas II-III) ze środków 

Funduszu Zajęć Sportowych dla uczniów w ramach dotacji Ministerstwa Sportu i Turystyki; 

- dodatkowe zajęcia ruchowe z elementami gimnastyki korekcyjnej „Żyjmy zdrowo na sportowo 

2021” Uczniowie kl. III); 

- kontynuowany był Program Szkolny Klub Sportowy 2020-2021 (grupa różnowiekowa uczniów z 

klas IV- VIII). 

12. Przez Fundację „Edukacja Razem” zostały zrealizowane w ramach wymiany młodzieżowej z 

młodzieżą szkolną 2 projekty edukacyjne z programu Erasmus+ dla 40-osobowej grupy polsko-

litewskiej wraz z 4 opiekunami: 

- „Żyjemy rzeczywistością, czy stereotypami?” (Berezka, wrzesień-październik’2020),  

- „Miliardy ludzi, jedna Ziemia”( Murzasichle, czerwiec-lipiec’2021). 

13. W ramach zapewnienia bezpieczeństwa i wsparcia dla 2 dzieci z orzeczeniem zatrudniono na 

pół etatu opiekunkę do grupy dzieci ZWP. Uczniowie są dowożeni busem szkolnym do i ze szkoły 

pod nadzorem opiekuna dzieci i młodzieży szkolnej (wymiar zatrudnienia – pół etatu). 

14. Szkoła spełnia warunki bezpieczeństwa, higieny pracy i nauki. Cała społeczność szkolna dba o 

ład, czystość i estetykę swoich pomieszczeń. Obiekty szkolne, ich wyposażenie oraz organizacja 

zajęć odpowiadają wymogom bhp. Do drobnych napraw i remontów jest zatrudniony w szkole 

konserwator. Szkoła rozpoznaje potencjalne zagrożenia bezpieczeństwa oraz podejmuje działania 

zapewniające bezpieczeństwo i higienę pracy. 

Pani Dyrektor przekazała podziękowania Radzie Gminy i Wójtowi za wsparcie finansowe szkoły. 

Młodzież ze szkoły wyjeżdżała na Erasmusa.  

 

Pani Justyna Sidorek przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2020- 2021 ze Szkoły Podstawowej w Jasionowie. Rok szkolny 2020/2021 był bardzo trudnym 

rokiem. Wprowadzenie nauki zdalnej w związku z pandemią spowodowało, że wiele 

zaplanowanych działań, wyjazdów, uroczystości, itp. nie zostało zrealizowanych.  Publiczna Szkoła 

Podstawowa w Jasionowie jest prowadzona przez Fundację Wsparcia i Rozwoju Małych Szkół 

„Edukacja Razem” od dnia 1 września 2015r. W roku 2020/2021 w szkole uczyło się 50 uczniów 

(19 oddział przedszkolny + 31 szkoła podstawowa). W szkole pracowało 16 nauczycieli: 4 

pełnoetatowych, pozostali – byli zatrudnieni w niepełnym wymiarze. Wszyscy nauczyciele 

pracowali zgodnie z posiadanymi kwalifikacjami, nauczyciele posiadają ukończone studia z tytułem 

naukowym magistra z przygotowaniem pedagogicznym. Uczniowie szkoły otrzymali podręczniki 

zakupione z dotacji ministerialnej. Wszyscy uczniowie klas I-V otrzymywali owoce i warzywa oraz 

mleko i produkty mleczne z programu „Program dla szkół”.  Wszyscy uczniowie klasyfikowani i 

promowani. Uczniowie są zmotywowani do nauki, chętnie uczestniczą w konkursach, osiągają 

średnią z przedmiotów zgodnie z własnymi możliwościami – 11 uczniów z kl. IV-VIII otrzymało 

świadectwa z wyróżnieniem. W porównaniu do zeszłego roku utrzymał się wskaźnik optymalnego 

przyrostu wiadomości i umiejętności uczniów naszej szkoły – na podstawie analizy wyników 

diagnoz i analiz wewnątrzszkolnych. Wyniki egzaminów klas ósmych: 

- Język polski: 51,1% (kraj: 60%; województwo podlaskie: 58%; gmina: 56%; stanin 3); w 

porównaniu do wyników z zeszłego roku spadliśmy o 2 staniny 

Matematyka: 27% (kraj: 47%; województwo podlaskie: 47%; gmina: 42%; stanin 2); w porównaniu 



do zeszłego roku spadliśmy o 3 staniny  

Język angielski: 78% (kraj: 66%; województwo podlaskie: 65%; gmina: 58%; stanin 7); w 

porównaniu do zeszłego roku uzyskaliśmy wynik o 1 stanin wyższy (Napisaliśmy najlepiej ze 

wszystkich szkół gminnych). Zakupiono wyposażenie do pracowni chemicznej, fizycznej, 

geograficznej i biologicznej. Wyposażenie w szkole jest bardzo dobre.  

 

Radny Pan Andrzej Gawiński zapytał ile dzieci odeszło ze szkoły w Żubrynie. 

 

Pani Justyna Sidorek odpowiedziała, że odeszło 12 dzieci. 

 

Radny Pan Andrzej Gawiński zapytał jaka była przyczyna, że dzieci odeszły ze szkoły. 

 

Pani Justyna Sidorek odpowiedziała, że tak naprawdę jedna mama zabrała dzieci ze szkoły nikogo o 

tym fakcie nie informując. Dzieci były w szkole i powiedziały, że od następnego dnia idą do szkoły 

w Suwałkach. Pozostali rodzice zabrali dzieci ponieważ tylko jedno dziecko zostało w klasie, 

dlatego też, że rodzeństwo zostało zabrane to i pozostałe dzieci.  

 

Radny Pan Andrzej Gawiński stwierdził, że dzieci zostały zabrane dlatego, że zaczęto łączyć po 3 

klasy na jednej lekcji i nie można było dojść do porozumienia z zarządzającym szkołą. Radny 

stwierdził, że w obwodzie szkoły w Żubrynie mieszka 96 dzieci i należy te dzieci ściągnąć do 

szkoły. Okolica rozwija się, jest coraz więcej domów to i dzieci będzie więcej. Radny stwierdził, że 

nie można doprowadzić do upadku szkoły.  

 

Wójt Pan Mariusz Grygieńć stwierdził, że faktycznie rozwija się rejon szkoły w Żubrynie rozwija 

się z tym, że rodzice pracują w Suwałkach i w większości wożą dzieci do tamtejszych szkół. 

Chcemy żeby szkoła przetrwała tylko nie jest to jednoznaczne, że dzieci zostaną. 

 

Radny Pan Andrzej Gawiński stwierdził, że musimy wszystko zrobić żeby dzieci wróciły do szkoły. 

 

Wójt Pan Mariusz Grygieńć odpowiedział, że jeśli rodzice zabrali dziecko to już raczej z powrotem 

go tam nie puszczą.  

 

Radna Pani Joanna Staszkiewicz stwierdziła, że mieszka ona w Kaletniku ale z tego powodu, że 

pracuje w Suwałkach to i dzieci chodzą tam do szkoły.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Słobódce Pan Marek Zdancewicz przedstawił informację ze stanu 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020- 2021. Szkoła liczy łącznie 210 uczniów 

razem z Oddziałem Przedszkolnym i ZWP - zgromadzonych w 12 oddziałach. W Szkole 

Podstawowej uczyło się 160 uczniów. Przy Szkole Podstawowej funkcjonuje Zespół Wychowania 

Przedszkolnego do którego uczęszczało 50 wychowanków. Kadra szkoły liczy 25 nauczycieli, w 

pełnym wymiarze zatrudnionych jest 18 nauczycieli, 7 pracuje na części etatu, 14 nauczycieli 

dyplomowanych, 5 mianowanych i 5 nauczycieli kontraktowych i 1 nauczyciel stażysta. 

Nauczyciele systematycznie podnoszą swoje kwalifikacje i doskonalą warsztat pracy, dzięki 

sprawnie i efektywnie funkcjonującemu procesowi wewnątrzszkolnego doskonalenia nauczycieli. 

W okresie wakacyjnym dwóch nauczycieli naszej placówki awansowało na stopień nauczyciela 

kontraktowego i mianowanego. Pomocą psychologiczno – pedagogiczną zostali objęci uczniowie: 

• 36 uczniów z klas 0 – VIII posiada opinie wydane przez Poradnię Psychologiczno- Pedagogiczną 

w Suwałkach, wszyscy wymagają pracy indywidualnej na zajęciach, objęci są różną formą zajęć w 

szkole 

• uczeń z klasy VII posiada opinię ze względu na Zindywidualizowaną Ścieżkę Kształcenia – 

przydzielona została mu 1 godz. zajęć z j. angielskiego (nauka zdalna) 

• 5 uczniów ze Szkoły Podstawowej z klas III - VIII posiada orzeczenia o niepełnosprawności, 1 

uczeń ze względu na niepełnosprawność intelektualną w stopniu umiarkowanym, 3 uczniów ze 

względu na niepełnosprawność intelektualną w stopniu lekkim i 1 uczeń z niepełnosprawnością ze 



względu na afazję. Egzamin ósmoklasisty odbył się w terminie 25 maja – 27 maja 2021. Do 

egzaminu przystąpiło 23 uczniów terminie pierwszym. 

Przygotowania do egzaminu ósmoklasisty odbywały się przy pomocy nauki zdalnej, nauki 

hybrydowej oraz konsultacji. Ponowne zamknięcie szkoły i zmiana systemu nauczania ze 

stacjonarnego na zdalne bardzo skomplikowała sposób komunikowania się nauczyciela z uczniem, 

jednak wnioski wyciągnięte z poprzedniego roku szkolnego zmotywowały uczniów do pracy, co 

dobrze zaowocowało. Nasza szkoła w tym roku szkolnym dobrze przygotowała się na taką zmianę. 

Nauczyciele otrzymując dofinansowanie z MEN zakupili sprzęt komputerowy, który ułatwił pracę 

podczas nauki zdalnej. Prowadzone co tydzień konsultacje z uczniami kl. VIII bardzo pomogły w 

przygotowaniach do egzaminu. 

Wyniki egzaminu: 

- j. angielski: 54% 

- matematyka: 45 % 

- j. polski: 58% 

Już po raz czwarty nasi uczniowie znaleźli się na liście stypendystów w dziedzinie twórczości 

Marszałka Województwa Podlaskiego. Z całego województwa stypendium otrzymało 150 uczniów, 

w tym 2 uczennice ze Szkoły Podstawowej w Słobódce. Dzieci brały udział w licznych konkursach 

i olimpiadach. W szkole odbywało się bardzo dużo zajęć pozalekcyjnych sportowych. Dyrektor 

podziękował Radzie Gminy i Wójtowi za bardzo dobra współpracę. 

 

Ad.4  

Inspektor Gminy Pani Bożena Wasilewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określania wysokości stawek podatku od nieruchomości radni zaś podali propozycję zmian w 

wysokości stawek podatkowych. 

 Podatek od nieruchomości: 

 Stawka podatku od budynków mieszkalnych lub ich części 0,80 zł od m². 

 Stawka podatku od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz budynków mieszkalnych i ich części zajętych pod prowadzenie działalności 

gospodarczej 23,00 zł od m².  

 Stawka podatku od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym 12,00 zł od m². 

 Stawka podatku od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń 

zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń 5,00 zł od m². 

 Stawka podatku od pozostałych budynków lub ich części, w tym zajętych na prowadzenie 

odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego 

4,50 zł od m². 

 Stawka podatku od budynków pozostałych, które w pozwoleniu na budowę zostały określone, 

jako budynki, letniskowe, budynki rekreacji indywidualnej 8,68 zł od m². 

 Stawka podatku od budowli wynosi 2 % wartości 

 Stawka podatku od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez 

względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków 1,00 zł od m². 

 Stawka podatku od gruntów pod wodami stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi 

jezior i zbiorników sztucznych 5,00 zł od hektara powierzchni. 

 Stawka podatku od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego 0,50 zł od m² 

powierzchni. 

 Stawka podatku od gruntów pozostałych niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o 

których mowa w ustawie z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji i położonych na terenach, 

dla których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod 

zabudowę mieszkaniową usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym 

wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do 

tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami 



prawa budowlanego 2,00 zł od m². 

Inspektor Gminy Pani Bożena Wasilewska poinformowała, że cena skupu żyta ogłoszona 

przez GUS na 2022 rok wynosi 61,49 zł za 1 dt. Cena skupu żyta na 2021 rok wynosiła 58,55 zł za 

dt. 

Wójt Pan Mariusz Grygieńć stwierdził, że cena skupu żyta nie wzrosła dużo i zapytał 

radnych czy może zostać ta sama cena co ogłoszona przez prezesa GUS.  

Radni jednogłośnie stwierdzili, że obniżają cenę skupu żyto do kwoty 60,00 zł za 1 dt. 

Inspektor Gminy Pani Bożena Wasilewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną, jako podstawa 

obliczania podatku leśnego na obszarze gminy. Cena skupu drewna ogłoszona przez prezesa GUS 

na 2022 rok wynosi 194,24 za 1 m3. 

Radni zdecydowali, że kwota stanowiąca średnią cenę sprzedaży drewna zostanie obniżona 

do kwoty 180,00 zł za m3. 

Radni ustalili, że wysokość opłaty od posiadania psów w 2022 roku będzie wynosić 120,00 

zł. 

Inspektor Gminy Pani Bożena Wasilewska przedstawiła informacje odnośnie opłaty 

targowej. Od 1 stycznia 2016 roku wprowadzenie opłaty targowej leży w gestii Rady Gminy, 

wprowadzenie tej opłaty jest nieobowiązkowe.  

Radni zdecydowali podwyższyć opłatę targową do wysokości 40 zł stawki dziennej. 

Inspektor Gminy Pani Bożena Wasilewska poinformowała, że Rada Gminy może 

wprowadzić opłatę miejscową. Opłata miejscowa jest pobierana od osób fizycznych 

przebywających dłużej niż dobę w celach turystycznych, wypoczynkowych i szkoleniowych. 

Radni zdecydowali się wprowadzić opłatę miejscową i ustalić jej stawkę w wysokości  2,50 

zł od jednej osoby za każdą rozpoczętą dobę pobytu. 

Inspektor Gminy Pani Bożena Wasilewska przedstawiła zestawienie stawek podatku od 

środków transportowych. 

Inspektor Gminy Pani Bożena Wasilewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Radni ustalili, że stawki podatku od środków transportowych podnoszą o 50 zł w 

kategoriach, które występują na terenie gminy. 

  

Ad.5. 

Radny Pan Stanisław Gibowicz stwierdził, że sołtysi zarabiają więcej niż radni i należałoby to 

zmienić. 

 

Wójt Pan Mariusz Grygieńć odpowiedział, że na kolejnym posiedzeniu komisji zostaną omówione 

podwyżki diet radnych i sołtysów. 

 

Radny Pan Jan Jasiński stwierdził, że pracujemy społecznie, ludzie nas wybrali i nie po to żeby 

podnosić diety. 

 

Radny Pan Leszek Wołyniec stwierdził, że podczas tej kadencji była już jedna podwyżka diet.  

 

Radny Pan Jan Jasiński poprosił o to żeby Starostwo Powiatowe w Suwałkach podrzuciło żwiru na 

drodze we wsi Węgielnia.  

 

Radny Pan Kami Kimszal poprosił aby również przekazać do Zarządu Dróg Powiatowych żeby 

wycieli krzaki wzdłuż drogi powiatowej Zaboryszki- Kaletnik.  

 

Wójt Pan Mariusz Grygieńć poinformował, że na 3 złożone wnioski dwa uzyskały dofinansowanie. 

Zostanie zmodernizowana droga Grauże Stare- Zaboryszki i droga we wsi Słobódka za szkołą. 

Dofinansowanie uzyskał również projekt na budowę dwóch oczyszczalni ścieków przy szkołach w 

Żubrynie i Kaletniku. We wsiach Sitkowizna i Romaniuki zostanie wyasfaltowany łącznik z drogą 

krajową nr 8 przez firmę Budimex. W Szypliszkach między sklepami jest droga gminna i zostanie 



również utwardzona przez firmę Budimex. W przyszłym roku Budimex wyasfaltuje w Jasionowie 

drogę brukową.  

 

Radny Pan Waldemar Orzechowski przypomniał, że w Lipowie również ma być zaasfaltowany 

łącznik. Firma Budimex zadeklarowała ta inwestycję.  

 

Radny Pan Leszek Wołyniec poprosił o równarkę na drogi we wsiach Wygorzel i Krzywólka.  

 

Ad. 6. 

 Po wyczerpaniu porządku dziennego, Przewodniczący Rady Gminy Szypliszki podziękował za 

przybycie Radnych na wspólne posiedzenie komisji i zamkną posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała   
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